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Zápis z jednání
Dopravní komise Rady kraje Vysočina č. 4/2010

konaného dne 22. 10. 2010

Přítomni:
1. Miroslav Báňa (předseda) 6. Jan Nekula (místopředseda)
2. Jaroslav Doležal 7. Stanislav Jirků
3. Luboš Kabátek 8. Jaroslav Lebruška
4. Petr Horák 9. Václav Kodet
5. Vladimír Černý

Nepřítomni (omluveni):
1. Jiří Jež 3. Hana Strnadová
2. Milan Plodík

Hosté:
1. Libor Joukl (náměstek hejtmana kraje Vysočina)
2. Jan Míka (ředitel KSÚSV)
3. Pavel Bartoš (ODSH)
4. Pavla Radová (Svaz důchodců, ČR, o. s. MO)

Program:
1. Zahájení;
2. Kontrola splnění usnesení z minulých jednání;
3. Projednání zařazení nových požadavků do zásobníku – pořadníku investičních akcí 

a souvislých oprav (zařazení pod čarou);
4. Projednání dalších požadavků měst a obcí;
5. Informace o průběhu souvislých oprav a investičních akcí v roce 2010;
6. Informace k sestavování rozpočtu pro rok 2011 v kapitole doprava;
7. Projednání návrhu akcí k zařazení do přílohy D1 a D2 na rok 2011;
8. Diskuse, různé;
9. Závěr.

1. Zahájení 
Miroslav Báňa, předseda Dopravní komise Rady kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné 
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu, který byl 8 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání nebyly 
vzneseny žádné připomínky.

2. Kontrola splnění usnesení z minulých jednání
Pavel Bartoš sdělil, že všechny úkoly z minulých jednání byly splněny. 
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3. Projednání zařazení nových požadavků do zásobníku – pořadníku investičních akcí a 
souvislých oprav (zařazení pod čarou)
Pavel Bartoš informoval, že byla doručena opakovaná žádost o opravu komunikace III/36044. 
Žádost byla označena jako petice, po prostudování oddělením vnitřní kontroly však bylo 
sděleno, že se o petici nejedná. Žádost byla řešena v režimu stížností.
Dle zjištění ODSH a předložené fotodokumentace bylo konstatováno, že stav povrchu odpovídá 
dopravnímu významu této pozemní komunikace.
Libor Joukl doplnil, že v kraji Vysočina jsou silnice s větší dopravní zátěží, které jsou v horším 
stavu a které by bylo třeba opravit.

Závěr:
Dopravní komise doporučuje provést lokální opravu v nejhorších úsecích, jinak pokračovat 
v údržbě komunikace běžným způsobem.

Na zasedání se dostavil člen komise Stanislav Jirků.

4. Projednání dalších požadavků měst a obcí
Dopravní komisi bylo adresováno oznámení o škodách na majetku, které měla způsobit stavební 
firma, která je dodavatelem stavby II/347 Světlá nad Sázavou – Kejžlice.
Pavel Bartoš uvedl, že požadavek je řešen v režimu stížností na investičním oddělení Odboru 
dopravy a silničního hospodářství Krajského úřadu kraje Vysočina.

Závěr:
Je řešeno v rámci Krajského úřadu kraje Vysočina. Dopravní komise bere informaci na vědomí.

5. Informace o průběhu souvislých oprav a investičních akcí v roce 2010
Pavel Bartoš sdělil, že v průběhu roku došlo k několika změnám v přílohách D1 a D2 rozpočtu. 
Některé akce byly vyřazeny, některé naopak nově zařazeny. Informace o vyřazených a nově 
zařazených akcích byla podána na minulém zasedání komise.
Všechny akce již byly dokončeny, v realizaci je akce „Lesonice průtah“, která byla zařazena 
dodatečně.

6. Informace k sestavování rozpočtu pro rok 2011 v kapitole doprava
Libor Joukl podal informaci, že návrh rozpočtu byl sestaven na úroveň mínus 5 % oproti roku 
2010. Nyní bude návrh rozpočtu předložen k projednání jednotlivým politickým klubům 
zastupitelstva kraje.
Podařilo se zajistit dofinancování základní dopravní obslužnosti. Příspěvek na provoz KSÚSV je 
plánován ve výši zhruba 700 mil. Kč s tím, že v případě potřeby bude možné dofinancovat zimní 
údržbu z rezervy. Pro srovnání uvedl, že v roce 2009 byl původní rozpočet KSÚSV ve výši 810 
mil. Kč a v průběhu roku došlo k navýšení na téměř 900 mil. Kč, v roce 2008 byl ve výši 810 mil. 
Kč.
Příloha D1 je naplánována ve výši 125 522 tis. Kč, příloha D2 ve výši 159 100 tis. Kč.
Dále pohovořil o autobusové dopravě a systému financování základní dopravní obslužnosti.

Návrh rozpočtu pro rok 2011 v kapitole doprava bude členům dopravní komise elektronicky 
rozeslán.

7. Projednání návrhu akcí k zařazení do přílohy D1 a D2 na rok 2011
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Pavel Bartoš uvedl, že příloha D1 rozpočtu na rok 2011 je navržena ve výši 125 522 tis. Kč, 
příloha je rozdělena na jednotlivé okresy a ty potom na silnice a mosty.
Následně proběhla diskuse týkající se rozhodnutí o zařazení akcí do přílohy D1, o zásobníku 
(pořadníku) akcí a hodnocení stavu komunikací II. a III. třídy.
Jan Míka pohovořil o připravovaném projektu tzv. karta silnic, projekt bude detailněji představen 
na zasedání dopravní komise v prosinci. 

Příloha D2 rozpočtu na rok 2011 je navržena ve výši 159 100 tis. Kč. Pavel Bartoš prezentoval 
seznam zařazených akcí včetně případného zásobníku.

Návrh příloh D1 a D2 rozpočtu kraje Vysočina na rok 2011 bude členům dopravní komise 
elektronicky rozeslán.

Závěr: 
Dopravní komise bere informace o návrhu akcí zařazených do přílohy D1 a D2 rozpočtu kraje na 
rok 2011 na vědomí.

V průběhu jednání opustil zasedání člen komise Jaroslav Doležal. 

8. Diskuse, různé
Na základě dopisu od hejtmana kraje se Miroslav Báňa dotázal členů komise, zda by pro ně bylo 
akceptovatelné, kdyby v souvislosti s nutností úspor, byly podkladové materiály zasílány pouze 
v elektronické podobě s tím, že na jednání by byl členům komise k dispozici jeden kompletní 
výtisk podkladových materiálů a druhý výtisk pro předsedu komise.
Členové komise s návrhem vyjádřili souhlas s tím, že podkladové materiály se budou tisknout 
pro Jaroslava Lebrušku, Petra Horáka a Stanislava Jirků.

Usnesení 007/04/2010/DK
Dopravní komise Rady kraje Vysočina
souhlasí
se zasíláním podkladových materiálů pouze v elektronické podobě.
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdržel).

Vladimír Černý podal podnět k řešení tří problematických úseků na silnici č. 351 z Třebíče do 
Dalešic:

- neosvětlený přechod pro chodce v obci Slavičky;
- nebezpečný přechod pro chodce v obci Dalešice;
- křižovatka silnic č. 351 a 401 – křižovatka je na horizontu a je zde umístěn nebezpečný 

přechod pro chodce.

Libor Joukl informoval o grantovém programu „Bezpečná silnice“. Jedná se o spolufinancování 
bezpečnostních prvků na přechodových místech, v oblastech velkého shromáždění lidí.
Členové dopravní komise vyjádřili podporu k vyhlášení tohoto grantového programu.

Usnesení 008/04/2010/DK
Dopravní komise Rady kraje Vysočina
doporučuje
vyhlásit na rok 2011 grantový program „Bezpečná silnice“.
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdržel).

Libor Joukl dále informoval o:
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- mýtném systému – uvažuje se o rozšíření také na komunikace I. třídy, v kraji Vysočina 
by se jednalo o zhruba 420 km silnic;

- dopravní značka „Zimní výbava“ – došlo k rozšíření platnosti na dálnici D1, existuje návrh 
na celoplošné pokrytí touto dopravní značkou v ČR, pokud bude schváleno, bude platné 
od 1. 1. 2011;

- veletrh Innotrans – největší železniční veletrh se uskutečnil v září v Berlíně;
- 30. 11. 2010 se uskuteční výjezdní zasedání rady kraje – v rámci propagace železniční 

dopravy nabídly Českého dráhy možnost uspořádat zasedání ve vlaku;
- ve dnech 7. a 8. října 2010 proběhla porada vedení KSÚSV a ODSH.

Jan Nekula informoval, že dne 27. 10. 2010 proběhne slavnostní otevření obchvatu Moravských 
Budějovic.

Termín příštího zasedání komise byl stanoven na pátek 10. prosince 2010, od 8.00 hodin.

9. Závěr
Miroslav Báňa poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 

Miroslav Báňa v. r.
předseda Dopravní komise Rady kraje Vysočina

Zpracovala Dana Vrábelová dne 27. 10. 2010.




